
Betreft.  IB 21071 

Stedin allocatie preferente aandelen.
De gemeente Rijswijk heeft een inleg gedaan in aandelen Stedin van 7120000 € 
In het verslag van 8 juni blz 8 van 61 staat:
Er moeten zeer veel kosten gemaakt worden omdat dit zou betekenen dat die NIET doorberekend 
kunnen worden in de tarieven.

Wat staat er 29 juli in een artikel van de AD krant 
hogere energiekosten door vele tesla s zonnepanelen en windmolens, om aan de toenemende 
energievraag van consumenten en bedrijven moet er minimaal door stedin voor 1 miljard worden 
geïnvesteerd.Er is inmiddels 200 miljoen geïnvesteerd (Dit zijn de gemeentes geweest)

https://www.ad.nl/den-haag/hogere-energiekosten-door-vele-tesla-s-zonnepanelen-en-
windmolens~a2f07f47/
  

Mijn vraag is er wordt in juni gezegd dat er geen verhoging zou komen door wethouder Keus en er 
wordt in juli al gemeld dat er een verhoging komt zie AD 29 juli hoe kan dit ?

Hoe moet het verder met de klimaatplannen/energietransitie terwijl het financieel moeilijk haalbaar 
wordt ?

Met vriendelijke groet,

Nel Kames

Raadslid RijswijksBelang
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